

## Arab Bank Day - 2019

### EN

### AR

- The campaign covers the following Wednesdays (13, 20, 27) **November** and 4<sup>th</sup> of **December 2019**.
- The campaign includes the following:
  - Guaranteed 10% cash back over all POS & Internet transactions only through the below merchant categories:

Merchant category	
1	Grocery Stores and Supermarkets
2	Department Stores
3	Eating Places and Restaurants
4	Telecommunication
5	Drug Stores and Pharmacies
6	Bakeries
7	Beauty spas and Barber Shops
8	Book Stores
9	Gift, Card, Novelty, and Souvenir Stores
10	Pet Foods, and Pet Supplies
11	Cosmetic Stores
12	Transportation Services
13	Candy, Nut, and Confectionery Stores

- The Maximum cash back each Wednesday is 50 JD on customer level
  - Campaign includes the below Credit and Debit cards:
    - ✓ **Only for Gold, Black, Platinum and Signature credit cards**
    - ✓ **All Debit cards.**
- The Spend on supplementary Cards will be added on Primary Card
  - Arab Bank employees are included in this campaign.
  - Only Posted "point of sale" transactions will be included during the campaign period
  - Cash & Balance transfer Transactions are not included in the Campaign
  - Cards should be active and not delinquent at draw date.
  - Supplementary credit card POS spending will be added to the primary card and maximum reward points will be applied over all customer cards under the same account.
  - The prizes are not transferable at all.
  - The Bank reserves the right to choose the winners as per the available information and the bank decision is consider as final.
  - The Bank reserves the right to amend the terms and conditions of this campaign at any time upon announcement to the customers by any available channel.
  - The Bank reserves the right to terminate this Campaign at any time upon announcement to customers by any available channel.

- تشمل الحملة ايام الاربعاء بتاريخ ( 13 , 20 , 27 ) **نوفمبر** و 4 **ديسمبر 2019**.
- الحملة تشمل التالي :
  - أسترداد نقدي مضمون 10% على كل الحركات من خلال نقاط البيع او الشراء من خلال الانترنت للتجار ضمن الفئات التالية فقط

فئات التجار	
1	محلات البقالة والسوبر ماركت
2	المتاجر الشاملة
3	المطاعم و الاستراحات
4	اتصالات
5	الأدوية والصيدليات
6	المخابز
7	سبا الجمال ومحلات الحلاقة
8	متاجر الكتب
9	متاجر الهدايا ، البطاقات ، التحف والهدايا التذكارية
10	أغذية الحيوانات الأليفة ، ومستلزمات الحيوانات الأليفة
11	متاجر مستحضرات التجميل
12	خدمات النقل
13	الحلوى والمكسرات والحلويات

- الحد الأقصى لقيمة الأسترداد النقدي لكل يوم اربعاء هو 320 جنية مصرى على مستوى العميل .
  - الحملة تشمل جميع بطاقات فيزا الأئتمانية والخصم المباشر كالتالى:
    - ✓ **فقط لبطاقات جولد، بلاك، بلاينيوم و Signature الأئتمانية**
    - ✓ **جميع بطاقات الخصم المباشر**
- يتم احتساب عمليات الشراء التي تتم على البطاقات الفرعية لصالح حامل البطاقة الرئيسية.
  - موظفي البنك العربي مؤهلين للاشتراك بالحملة.
  - سيتم احتساب المعاملات على حركات الشراء المقيدة على حساب العميل فقط.
  - لا تشمل الحملة عمليات السحب النقدي و تحويل الرصيد.
  - يجب أن تكون البطاقات المؤهلة نشطة وغير متعثرة عند موعد سحب.
  - تضاف حركات الشراء لحاملي البطاقات الفرعية بحد مشترك لصاحب البطاقة الرئيسية ويطبق الحد الأقصى للأسترداد النقدي على الحساب الواحد لجميع بطاقات العميل.
  - الجوائز غير قابلة للتحويل تحت أي حال من الاحوال .
  - يحتفظ البنك العربي بحقه في اختيار الفائز بناءً على المعلومات المتوفرة لديه عند تاريخ اتخاذ القرار ويعتبر قرار البنك نهائياً بهذا الخصوص
  - يحق للبنك القيام بتعديل الشروط والأحكام الخاصة بالحملة في أي وقت وكما يراه مناسباً مع اشعار العملاء بذلك بأى من الطرق متاحة.
  - يحق للبنك انهاء هذه الحملة في أي وقت مع اشعار العملاء بذلك بأى من الطرق متاحة.